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Abstract (en)
Bulbous tube burner for metal vapour discharge lamps made of transparent sintered ceramic are manufactured by assembling at least two
rotationally symmetrical hollow bodies in the green state and then sintering them to obtain a single piece. A tubular central piece (2), for example,
can be joined to funnel-shaped end pieces (1). The junction regions (3) can be in the form of conical (13) or hollow conical (12) seams or have
denticulations.

Abstract (de)
Bauchiges Brennerrohr für Metalldampfentladungslampen aus transparenter Sinterkeramik werden dadurch gefertigt, daß mindestens zwei
rotationssymmetrische Hohlkörper im Grünzustand zusammengefügt und im Anschluß daran zu einem integralen Teil gesintert werden. Dabei kann
ein rohrförmiges Mittelstück (2) mit trichterförmigen Endstücken (1) verbunden werden. Die Verbindungsbereiche (3) können als Kegel- (13) bzw.
Hohlkegelnaht (12) ausgeführt sein oder Verzahnungen aufweisen.
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